



香港警務處新界北總區防止罪案辦公室
 Hong Kong Police Force
 Crime New Territories North Headquarters
 Regional Crime Prevention Office
 攜手同心防罪行 Join Hands, Prevent Crime



新界北總區防止罪案展覽室

New Territories North Headquarters Regional Crime Prevention Exhibition Room

參觀申請表 Visit Application Form

Ref No:

申請人資料 Particulars of Applicant (請以正楷書寫 Full BLOCK letters)

(職員專用 Staff Use Only)

申請人姓名 (中文)

Name of Applicant (English)

團體 / 機構名稱 (中文)

Name of Organization (English)

團體 / 機構地址 (中文)

Address of Organization (English)

聯絡電話 (Tel. No.)

傳真號碼 (Fax No.)

電郵 (E-mail)

參觀人數 Total No. of Visitors

擬定參觀日期:

Preferred date of visit

1.

2.

3.

(日 / 月 / 年)
(DD / MM / YY)

擬定參觀時間:

Preferred time of visit

1.

-

2.

-

3.

-

請填寫最少兩個選擇 Please fill in at least 2 choices.

展覽室開放時間：星期一至五 上午十時至下午五時 星期六、星期日及公眾假期休息

Open Hours: 1000am-1700pm Mon-Fri Closed on Sat, Sun and Public Holiday

如遇颱風、天氣惡劣或緊急事故，展覽室人員有權取消所有約訂之參觀。並會另作安排及通知。

Staff is entitled to suspend the exhibition service when adverse weather condition is indicated as typhoon No.3 signal or above hoisted, or Red or Black Rain Signal is commencing etc, while all booking will be re-arranged by the staff there after the resuming of service.

申請人 / 團體 / 機構印鑑

個人資料收集聲明

- 1) 本表格收集的個人資料，旨在處理有關申請參觀展覽室事宜
- 2) 你可以不提供資料，但可能因而令你的申請不獲批准
- 3) 為了上述目的，收集的資料或會轉交其他政府部門或各警區
- 4) 你有權查閱及要求更正你的資料
- 5) 你如欲查閱或更改個人資料，可致電2441 5041 或傳真 2441 5292 與展覽室人員聯絡

Personal Information Collection Statement

- 1) We collect personal data from you in this form for the purpose of processing applications.
- 2) You are not obliged to supply the data but failing to supply may result in failing to obtain the related permit
- 3) In furtherance of the above purpose, the data collected will be transferred to other government departments or a police district where the location filming will take place.
- 4) You have a right of access to your personal data and to request its correction
- 5) Should you wish access to your personal data or to correct it, you should be contact to the staff. (Tel: 2441 5041 or Fax: 2441 5292)